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Abstract (en)
A plurality of paving stones (2) consisting of concrete or the like are connected in a ready-to-lay arrangement to a paving unit (1) and, after laying,
can be separated again into individual stones. The individual stones are connected closely together by bonding together of the fresh stones as long
as their material has not fully set, and/or by sticking together using an adhesive. According to the method, the stones (2) are connected to a paving
unit (1) by being pressed together by the forces acting in the plane of the stones (2) after the compression moulding and demoulding, the connection
being produced at the points against which the stones make contact. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Mehrzahl von Pflastersteinen (2) aus Beton oder dergleichen ist in verlegefertiger Anordnung zu einer Verlegeeinheit (1) verbunden und nach
dem Verlegen wieder in einzelne Steine trennbar. Dabei sind die einzelnen Steine dicht aneinanderstoßend durch Zusammenbacken der frischen
Steine, solange deren Material noch nicht völlig abgebunden hat und/oder durch Zusammenkleben mittels eines Klebers miteinander verbunden.
Verfahrensmäßig erfolgt die Verbindung der Steine (2) zu einer Verlegeeinheit (1) in der Weise, daß sie nach dem Formpressen und Entformen
durch in der Ebene der Steine (2) wirkende Kräfte zusammengepreßt werden, wobei die Verbindung an den Stellen entsteht, an denen sich die
Steine berühren.
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